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Corporate Actions Eligibility Reports- Custody & Settlement Members Market Claims


	

التاريخ: Date: 

	إلى: [] To: 
إشارة إلى إجراءات مركز إيداع الأوراق المالية نرفق لكم تقريراً مفصلاً يوضح المستحقات النقدية الناتجة عن الصفقات المتعثرة بين (اسم الشركة ) وبين ( اسم الشركة )، بصفتهم بائعين أو مشترين، وذلك فيما يتعلق بــــــــ 
Reference to the Securities Centre Procedures, please find attached the detailed report that reflects the cash receivables/ payable resulted from failed trades between (Company Name) and (Company Name) as buyers/sellers in relation to the following: 

 الأرباح النقدية 
 كسور الأسهم 
 Cash Dividends
 Fractions in Securities.

يرجى منكم استكمال تسوية هذه المطالبات بين عملائكم حسب التفاصيل الموضحة في المرفق، علماً بأن:
 سيقوم مركز إيداع الأوراق المالية ("إيداع") إيداع/خصم لمبالغ بعد يوم عمل واحد من يوم التوزيع وذلك بتاريخ (يوم/شهر/سنة)، وذلك لتسوية الأرباح النقدية بين أعضاء التسوية.
سيقوم إيداع بإيداع/خصم المبالغ بعد خمسة أيام عمل من يوم الاستحقاق وذلك بتاريخ (يوم/شهر/سنة)، لإتمام تسوية تعويضات كسور الأسهم بين أعضاء التسوية.
Please complete the settlement of market claims between your clients according to the attached details, considering that: 
 The Securities Depository Centre (“Edaa”) will deposit/deduct the amount to settle cash proceeds or cash dividends between Settlement Members on payment day +1 business day (DD/MM/YYYY).
Edaa will credit/debit the amount to settle compensation for fractions between Settlement Members five business days after the record date (DD/MM/YYYY). 
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